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Geachte dames en heren, 

 

Mooi uw actie om mensen hun vuurwerkafval tegen vergoeding in te laten leveren bij de 

winkeliers.Helaas blijft er toch nog een enorme hoeveelheid liggen in de vorm van delen van 

rolletjes die uit de lucht zijn komen vallen.Dat ruimen de mensen niet op.Een enorme vervuiling van 

het milieu met zware metalen,die giftig zijn voor het milieu. 

Wanneer leren de mensen,dat dit gewoon niet meer kan? Nooit,want mensen zijn hebberig,hebben 

niet genoeg aan een gezellige avond bij elkaar,nee er moet gigantisch lawaai aan te pas komen,naast 

stank en de vervuiling achteraf.Al die rotzooi komt in ons drinkwater. 

De honden durven in die avond vol kwasi-oorlogsgeweld niet meer te plassen buiten,lopen alleen 

maar angstig rond,de hemel afspeurend met vergrootte puppillen van onbegrip.NAAR HUIS dat is 

wat ze willen,een plas doen echt niet! Ik ben veel te zenuwachtig;NAAR HUIS en de hele nacht de 

plas ophouden ja! 

Ik hoop,dat de samenleving en dus de gemeenteraad eens ernstig over deze dingen na gaat 

denken.Een half uur stilte die avond bijv tussen 22.00 en 22.30 zou al heel veel schelen voor al die 

bibberende, sidderende honden! 

 

Vriendelijke groeten 

IdH 

 


